

卫理公会以萨迦守望者 29/6-05/07/2023

七月第一个星期的祷告事项

A.家庭/个人

1. 为个人的生活祷告。祈求上帝帮助我们注重生活的优先秩序，有能力谨守责任，有智慧安排计划每天要完成的事物，未雨绸缪，不致闲懒。求主帮助我们在忙碌生活中依然记得藉着灵修、读圣经和祷告与神亲近和省察自己，调校生命的焦点在于讨神喜悦。
2. 为家人祷告。祈求上帝保守家人们有爱主的心，尽心尽力每天与神亲近，从敬畏上帝中得着智慧，有上头来的喜乐和平安。愿天父保守家人们继续彼此相爱、体恤和扶持，一同建造温馨与合神心意的家。

B.教会

1. 为着教会的团契祷告。祈求上帝引导团契注重圣经的教导，因着信靠耶稣重生得救，灵命成长，帮助契友们的生活思想都务求圣洁。求主帮助团契对主耶稣忠诚，以主耶稣的爱去服务社会和待人接物，为主作光左盐，引人归主。
2. 为着教会的乐龄长辈祷告。求主加添能力和喜乐给他们来适应人生下半场的生活。求上帝继续塑造他们的生命，赐他们忠心，继续遵守神的旨意。求主赐爱心和健壮身子，使他们有能力去帮助人，发挥长辈的优势，为家人和小辈们指点迷津，带给他们祝福。

C.国家

1. 森美兰州金马士空军营地中的投掷炸弹训练发生事故，造成两死一伤。祈求上帝怜悯死者们家属难过的心，安慰他们内心因失去家人而悲伤哀痛。祈求神赐我国皇家空军有能力调查这次事故的起因，作出相关防范措施，避免未来再次发生类似事故。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/society/2023/06/26/575683>
2. 内政部长指出有外劳被招聘到我国却没有获得雇主给予的工作与薪资。感谢上帝的公义透过政府发现此事，并作出相关措施帮助他们。祈求上帝赐智慧给政府严厉看管外劳聘用的过程，让外劳如愿得到工作和工资，以消除不法之徒贩卖人口的机会，减少人口贩卖的问题。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/06/27/575970>

D.国际

1. 日本福岛第一核电厂完成核废水排海工程，遭到国内和国际社会的质疑。祈求上帝保守日本当局能够成为忠心和良好的管家，有能力在技术上处理核废却不对生态造成威胁。祈求上帝给他们有严谨的心，注重核废处理后的安全性，不要对海洋生态造成影响。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/06/27/575942>
2. 位于美洲中部的洪都拉斯，因近日暴力事件不断升级而对两座城市实施宵禁。祈求上帝安慰当地人民惊恐的心，赐给当地居民有平安的环境。愿上帝加添力量给当地执法人员和安全部队，维护当地的安全和秩序，将犯罪组织和黑帮分子一网打尽，减少暴力事件发生。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/06/26/575605>

The Methodist Issachar Watcher 29/6-05/07/2023

Prayer items 1st week of July

A. Family/Personal:

1. Pray for personal life. Pray that God will help us to focus on our priorities in life, to have the ability to carry out our responsibilities, to have the wisdom to organize and plan well our daily tasks, to plan ahead, and to not be lazy. May the Lord help us to remember to draw closer to Him and to examine ourselves through daily devotions, Bible reading and prayer. May the changes that we make in our lives be pleasing to God.
2. Pray for your family. Pray that God will protect each member of your family. May God grant them: hearts full of love for Him, strong desire to draw closer to God with all their heart and strength every day, fear of God that begets wisdom, and joy and peace from above. May the Heavenly Father keep the family members and help them to continue to love, care for and support each other as they build a warm, Christ-like home together.

B. Church:

1. Pray for the fellowships in church. Pray that God will guide the fellowships to focus on the teachings of the Bible, and to help the fellowship members to be born again and saved through faith in Jesus, to grow spiritually, and to strive for holiness in their lives and thoughts. May the Lord help the members to be faithful to the Lord Jesus, to serve the society and to treat people with the love of the Lord Jesus, to be the salt of the earth and light of the world that leads people to the Lord.
2. Pray for the elderly in the church. Ask the Lord to give them strength and joy as they adapt to this stage of their lives. Pray that God will continue to shape their lives, give them faithfulness, and help them to be obedient to God's will. Pray that the Lord will give them love and a strong body so that they have the ability to help others, they can use their experience and skills for ministry, and they can guide their families and younger generations down the right path and be a blessing to them.

C. Nation:

1. An accident occurred during a weapons training exercise at the Gemas Air Force Camp in Negeri Sembilan resulting in two deaths and one injury. Pray that God will have mercy on the grieving families of the deceased, and comfort them in their grief as they grieve over the loss of family members. Pray that God will grant our Royal Air Force the ability to investigate the cause of this accident and take relevant preventative measures to avoid similar accidents from happening again in the future.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/06/27/king-queen-convey-condolences-to-families-of-rmaf-personnel-killed-in-training>
2. The Minister of Home Affairs pointed out that some foreign workers that were recruited to work in our country did not receive the jobs or wages promised by their employers. We thank the God of justice for uncovering this matter and taking relevant measures through the government to help them. Pray that God will give wisdom to the government to strictly monitor the process of hiring foreign workers, so that foreign workers can get fair jobs and wages, and human trafficking rings can be eliminated and the problem of human trafficking can be reduced.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/06/27/ministry-tracking-down-culprits-behind-1000-foreign-workers-brought-in-without-jobs>

D. World:

1. Japan's Fukushima Daiichi Nuclear Power Plant has completed the nuclear waste water discharge project, which has been questioned by the domestic and international communities. Pray that the Japanese authorities will be faithful and good stewards, capable of dealing with the technical aspects of nuclear waste disposal without posing a threat to the ecosystem. Pray that God will give them a meticulous heart, to pay attention to the safety protocols of the nuclear waste disposal, and to ensure the safety of the marine ecology.
<https://apnews.com/article/japan-fukushima-release-treated-radioactive-water-9c7077ec118ce769a44175b472df9293>
2. Honduras, located in central America, has imposed a curfew on two cities due to the escalating violence in recent days. Pray that God will comfort the frightened hearts of the local people and give

them safe refuge. May God add strength to local law enforcement officers and security forces so that they can maintain local security and order, wipe out criminal organizations and gangsters, and de-escalate the violence.

<https://www.bbc.com/news/world-latin-america-66015909>

Pengawal Isakhar Methodist 29/6-05/07/2023

Doa minggu pertama Julai

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Doa untuk kehidupan peribadian. Doa agar Tuhan membantu kita untuk bertumpu perhatian kepada tanggungjawab kita agar mempunyai keupayaan dan berhikmat mengatur dan merancang perkara yang perlu kita mencapai setiap hari. Selain itu, doa Tuhan membantu kita merancang lebih awal dan tidak menjadi malas. Semoga Tuhan membantu kita sentiasa mendekati Tuhan melalui renungan, bacaan Alkitab dan berdoa dalam kehidupan kita yang sibuk, membantu kita fokus hidup menyenangkan hati Tuhan.
2. Doa untuk keluarga. Doa agar Tuhan mengekalkan kita hati yang mengasihi Tuhan supaya mendekati Tuhan dengan segenap hati dan kekuatan pada setiap hari. Doa mereka memperoleh hikmat kerana hormat dan takut akan Tuhan dan memperoleh sukacita dan kedamaian dari Tuhan. Semoga kasih Allah Bapa Syurgawi sentiasa membantu ahli keluarga untuk terus mengasihi, menjaga dan menyokong satu sama lain dan membina rumah tangga yang mesra dan mengikuti perintah Tuhan.

B. Doa untuk Gereja:

1. Doa untuk persekutuan (persaudaraan) gereja. Doa Tuhan membimbing persekutuan agar menumpukan perhatian pada ajaran Alkitab, untuk dilahirkan kembali dan diselamatkan menurut iman terhadap Yesus. Doa mereka bertumbuh dalam kerohanian, dan peroleh kekudusan dalam kehidupan dan pemikiran pada setiap individual. Doa agar mereka taat setia kepada Tuhan Yesus, melayani masyarakat dan orang dengan kasihNya, menjadi pelita dan garam dan mengiringi manusia ke arah Tuhan.
2. Doa untuk warga emas di gereja. Doa agar Tuhan kurniakan mereka kekuatan dan kesukacitaan, menyesuaikan diri dalam kehidupan. Doa Tuhan sentiasa melengkapi kehidupan mereka, jadikan mereka golongan taat setia dan menuruti kehendakan Tuhan. Doa agar Tuhan kurniakan kasih sayang dan tubuh yang kuat kepada mereka supaya mampu membantu orang lain. Doa mereka mejadi penasihat kepada ahli keluarga dan generasi muda, dengan pengalaman dan kelebihan mereka, memberkati generasi baru.

C. Doa untuk Negara:

1. Kemalangan berlaku semasa latihan melontar bom di kem tentera Gemas, Negeri Sembilan. Kejadian ini mengakibatkan dua orang maut dan satu cedera. Doa agar Allah merahmati dan menghiburkan hati keluarga si mati dalam kesedihan atas kehilangan ahli keluarga. Doa Tuhan mencampur tangan agar pihak Tentera Udara Diraja Malaysia dapat menyiasat punca kemalangan ini dan mengambil langkah pencegahan yang sepatutnya untuk mengelakkan kemalangan begini berulang lagi pada masa hadapan.
<https://www.sinarharian.com.my/article/265573/berita/nasional/agong-zahir-takziah-kepada-keluarga-anggota-tudm-terkorban>
2. Menteri Dalam Negeri menegaskan bahawa banyak pekerja asing telah diambil ke negara kita tetapi tidak menerima pekerjaan dan gaji yang berpatutan dari majikan. Syukur Tuhan, dengan keadilanNya, perkara ini dapat diketahui melalui siasatan kerajaan dan telah mengambil langkah yang berpatutan. Doa agar Tuhan kurniakan kebijaksanaan kepada kerajaan untuk memantau ketat dalam proses pengambilan pekerja asing. Doa Tuhan seterusnya menghapuskan jenayah penyeludupan orang.
<https://www.bharian.com.my/berita/nasional/2023/06/1119663/1120-pekerja-asing-dibawa-masuk-tiada-pekerjaan>

D. Doa untuk Dunia:

1. Loji Tenaga Nuklear Fukushima, Jepun, habis projek pelepasan air sisa nuklear, telah dipersoalkan oleh negara sendiri dan antarabangsa. Doa Tuhan bercampur tangan, jadikan pihak berkuasa dan pemilik kilang pengurus yang setia dan baik, mengendalikan hal ini secara teknikal dengan menangani sisa nuklear tanpa menimbulkan ancaman kepada ekologi. Doa Tuhan memberi mereka hati yang tegar dan sentiasa memberi perhatian kepada keselamatan pelupusan sisa nuklear ini dan tidak menjejaskan ekologi marin.

<https://www.bharian.com.my/berita/nasional/2023/06/1118742/pelepasan-air-radioaktif-fukushima-dikhuatir-jejaskan-ekosistem>

2. Negara Honduras, di tengah Amerika, mengenakan perintah berkurung ke atas dua bandar berikutan keganasan yang semakin meningkat sejak kebelakangan ini. Doa Tuhan menyenangkan hati penduduk setempat yang dalam ketakutan dan memberikan mereka persekitaran yang aman dan damai. Doa Tuhan menambah kekuatan kepada pegawai penguatkuasaan undang-undang dan pasukan keselamatan tempatan dalam mengekalkan keselamatan dan ketenteraman tempatan supaya menghapuskan organisasi jenayah dan mengurangkan kegiatan keganasan.

<https://api.hmetro.com.my/global/amerika-utara/2023/06/981510/pembunuh-upahan-tembak-mati-11-individu>